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Z á p i s n i c a    č.  4 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 26. 5. 2011 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    10 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Prizvaní:    prednostka, hl. kontrolórka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové, riaditeľka 

DDaDSS Klas, členovia Správnej rady DDaDSS Klas 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Správa o činnosti a hospodárení DDaDSS Klas, n.o. Vrbové  za rok 2010  

5. Správa o stave COO, BOZP, ochrane pred požiarmi v meste Vrbové a správa o činnosti DHZ 

za rok 2010 

6. ÚPN mesta Vrbové – zmena č. 3 

7. Kúpa domu kultúry 

8. Výber fontány na Nám. slobody 

9. Žiadosti o finančný príspevok 

      – ECAV na Slovensku Vrbové 

      – ZŠK Vrbové – bežecký oddiel 

      – nohejbalový klub (KILLY CUP) 

10. Odvolanie a delegovanie zástupcu zriaďovateľa do Rady školy – I. ZŠ 

11. Gymnázium Vrbové – bilingválne vzdelávania 

12. Zásady odmeňovania poslancov MsZ, členov MsR, členov komisií a volených orgánov Mesta 

Vrbové 

13. Dopyty a interpelácie poslancov 

14. Návrh na uznesenie 

15. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 9 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte jeden poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Mgr. Juraj Koreň, členovia – 

Mgr. Miroslav Šandrik a Pavol Rakús. 

prítomných: 9 

za: 9                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnuté a schválené poslankyne: Bc. Nina Horská a PhDr. Jana 

Miklášová. 

prítomných: 9                                                                                                                       

za: 9                             proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 
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Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, Bc. Nina Horská, 

JUDr. Mária Gajňáková a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

prítomných: 9 

za: 9                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke. Bol vypracovaný dodatok k VZN o určení názvu ulíc, posunie sa na niektoré z budúcich 

rokovaní MsZ po zmene ÚPN, kde vzniknú nové lokality. Potom sa to prijme komplexne. A prijme 

sa aj ďalšie nové VZN, ktoré pripravuje Mgr. Sitárová o zákaze požívania alkoholických nápojov. 

Žiadne doplňujúce návrhy neboli predložené. Za program uvedený na pozvánke dal primátor 

hlasovať. 

prítomných: 9 

za: 9                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenia uznesení   
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala Dott. Mgr. Maggiová, tvorí prílohu originálu zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

p. Šlauková – navrhuje uverejňovať interpelácie občanov aj v Hlase Vrbového, 

Ing. Jánoška – spoločne s Dr. Bosákom sa to zabezpečí. 

•  

p. Šlauková – čo bude s podlžnosťami Vetesu? 

Ing. Jánoška – má nad tým dohľad správca konkurznej podstaty Dr. Volár a pokiaľ to nebude 

ukončené, nedá sa s tým nič robiť. Občania by boli odškodnení z rezervného fondu, kde je 

5 mil. Sk, ale musí to byť odsúhlasené v MsZ. 

p. Šlauková – prečo MsZ zvolilo Dr. Gajňákovú za hl. kontrolórku, keď dopredu vedela, ako to je 

s Vetesom? 

p. Bartakovič – problém je komplexnejší, nedá sa len útočiť jednostranne na hl. kontrolórku. 

•  

p. Brečová – mám podanú žiadosť o odkúpenie pozemku, dlhé roky je pozemok oplotený, 

využívam ho. 

Ing. Jánoška – časť pozemku sa dostal na LV mesta. Je to podobný prípad ako p. Šulovský, kde 

prišiel na to až jeho syn pri dedičskom konaní. Ona si to chce vysporiadať, 35 rokov za to platí 

daň. Nevie sa, kde sa stala chyba, zdokladovať to nevie. 

Bc. Horská – v komisii to bolo, ale nestihla som to spracovať do MsZ. Mesto to musí predávať 

verejnou dražbou a cena 22 € je najnižšia. 

p. Brečová – ale prečo sa čakalo od r. 2006 až doteraz? 

Ing. Jánoška – navrhujem, aby sa to predalo takým spôsobom ako pri bratoch Šulovských – 

osobitným zreteľom. Nič iné nemôže mesto pre Vás použiť. Bc. Horská to pripraví do júnového 

zasadnutia MsZ. 

Dr. Kubík – stanovisko komisie je také, že odporúča využiť prípad osobitného zreteľa za cenu 

pozemkovej mapy. MsZ sa nemôže držať toho, čo bolo v r. 2008, keď teraz platí nový zákon 

a proti nemu my nemôžeme ísť. 

 

4. Správa o činnosti a hospodárení DDaDSS Klas, n.o. Vrbové  za rok 2010  
 

 Mesto Vrbové, ako zakladateľ domova dôchodcov, je pravidelne informované o výsledkoch 

hospodárenia a tiež o činnosti zariadenia. Správu dostali všetci poslanci aj vedúci pracovníci MsÚ. 

Nakoľko zariadenie nie je napojené na rozpočet mesta, ale je financované z rozpočtu 
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samosprávneho kraja, správu o činnosti a hospodárení berie MsZ iba na vedomie. Výsledky 

hospodárenia k 31. 12. 2010 sú pozitívne, zariadenie vykazuje hospodársky výsledok – mierny zisk 

vo výške 1,76 tis. €. Riaditeľka domova Ing. Miklášová zhrnula  v krátkosti históriu zakladania 

domova. Budova v tom čase nebola majetkom mesta, ale v súčasnosti už je. Získali niekoľko 

desiatok tisíc eur na rekonštrukciu z eurofondov, lotérií, dotácií ap. Od mesta získali na obnovu 

6 mil. Sk. Pracovníkov prijímajú hlavne cez Úrad práce. Ceny pre klientov sa pohybujú v DD 

280 € a v DSS 330 € – preto sú také, že izby sú malé, nemajú vlastné sociálne zariadenie. Chceli 

by aj naďalej zostať zariadením pre obyvateľov Vrbového a blízkeho okolia. Chcú zachovať aj 

ceny, ktoré doteraz mali – pre tú strednú vrstvu obyvateľov. 

Účtovnícka závierka ešte nie je overená, majú novú audítorku, ktorá preveruje predchádzajúcich 10 

rokov. 

 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia správu zobrala na vedomie. 

 

Rozprava: 

p. Sabová – tých 6 mil. Sk nebola dotácia mesta, ale pôžička, ktorú mesto doteraz spláca. Preto to 

potom prešlo na mesto. 

Ing. Jánoška – hoci mesto spláca úver a je vlastníkom budovy, nemá dosah na kreovanie orgánov. 

V Správnej rade sú 3 členovia, kde predsedom je Dr. Borovský, bývalý primátor. MsZ sa musí 

dohodnúť, či má takto fungovať Správna rada alebo ju rozšíriť, pretože ona má vlastne dosah na 

kreovanie členov dozornej rady. Treba to vyriešiť tak, aby sa takáto situácia neopakovala. Od 1. 1. 

2012 bude mesto financovať všetky tieto zariadenia. Je ponuka na vybudovanie zariadenia pre 

seniorov v bývalom „košiari“ – formou nájomných bytov pre seniorov. 

p. Spál – keď zakladateľom bolo mesto, malo to byť na funkciu: primátor, vedúci ekonóm, vedúci 

sociálneho odboru. Lebo keď tento človek odíde, mesto nemá potom dosah. Mali by to byť 

mestské funkcie. 

Dr. Kubík – nezdá sa mi, žeby mesto nemalo dosah na DD, keď na Mgr. Juhásovú a Ing. Koreňovú 

má niekto dosah. A Správna rada schvaľuje predsedu nadpolovičnou väčšinou. Predseda by sa 

nevolil, ale by bol určený v stanovách, že to bude primátor. 

Ing. Jánoška – navrhoval by som, aby členky Mgr. Juhásová a Ing. Koreňová prepracovali stanovy 

Správnej rady, aby mala 5 členov. 

p. Spál – a ak sa dohodnú, že to nezmenia? 

Mgr. Koreň – ak sa niektorý vzdá? Toto MsZ schvaľuje?  

Ing. Jánoška – MsZ to neschvaľuje. 

Dr. Borovský – pri vzniku domova dôchodcov to mal byť dom pre bezdomovcov za symbolickú 

1 Sk na 15 rokov. Je o tom notárska zápisnica (JUDr. Gregor z Chtelnice).Vzdať členstva 

nechcem, mám zásluhy na tom, že som zháňal finančné prostriedky – od vlády, MF SR ap. Ako 

poslanec VÚC som predsedom sociálnej komisie na VÚC. Ale ak MsZ odporučí prepracovať štatút 

domova dôchodcov ako dodatok k štatútu, že v SR a DR budú zástupcovia mesta a komisie MsZ, 

súhlasím, aby Správna rada mala 5 členov. 

Ing. Jánoška – v dozornej rade: ekonómka, predseda ekonomickej komisie a p. Juríčková ako 

pracovníčka sociálnej komisie. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 33/V/2011 a č. 34/V/2011. 

 

5. Správa o stave COO, BOZP, ochrane pred požiarmi v meste Vrbové a správa 

o činnosti DHZ za rok 2010 
 

 Materiál vypracoval a predložil na rokovanie Mgr. Boškovič. Poslanci mali možnosť si 

správu preštudovať, preto sa hneď pristúpilo k rozprave. 
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Rozprava: 

p. Rakús – k tomu smrteľnému a ťažkému pracovnému úrazu – niečo Inšpektorát zistil? 

Mgr. Boškovič – u nás neboli nájdené žiadne príčinné súvislosti. Mesto si plnilo všetky potrebné 

veci. 

Ing. Jánoška – bola za mnou p. Jakúbeková ohľadom plnenia náhrad – budú plnené všetky náhrady 

v zmysle platnej legislatívy. 

Mgr. Šandrik – podávajú kominári nejaké správy o požiarnej prevencii? 

Mgr. Boškovič – súčinnosť s kominármi nie je. Preventívne prehliadky v našich subjektoch 

vykonávajú členovia DHZ. Podnikateľské subjekty sú povinní sami zo zákona to riešiť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  35/V/2011. 

 

6. ÚPN mesta Vrbové – zmena č. 3 
 

 Materiál predložila Bc. Horská. Mesto Vrbové, útvar výstavby, ÚR a ŽP dostalo od 

Ing. Romana Ševčíka a Ing. Moniky Ševčíkovej žiadosť o vykonanie zmeny v Územnom pláne 

mesta Vrbové.  

Žiadatelia sú vlastníci pozemkov parc. č. 639 a 641 v k.ú. Vrbové v lokalite Mikulášska, kde podľa  

UP je táto lokalita zaradená do A1 plochy nízkopodlažnej zástavby, ale v mieste týchto parciel nie 

je uvažovaná prístupová komunikácia. Žiadateľ predkladá zastavovaciu štúdiu územia. Uvedené 

plochy sú doteraz vedené ako orná pôda. 

Ďalšia žiadosť prišla od Ing. Turana, ktorý je vlastníkom pozemkov p.č. 13745/10 v lokalite 

„Šípkovec“, kde podľa ÚPN nie je táto lokalita zaradená do A1 plochy nízkopodlažnej zástavby. 

Uvedené plochy sú doteraz vedené ako poľnohospodárska pôda. žiadateľ predložil  súhlas 

Krajského pozemkového úradu v Trnave, aby navrhované pozemky boli pri zmene ÚPN 

zapracované ako pozemky určené pre IBV. 

O ďalšiu zmenu v ÚPN žiadajú Andrea Tvarošková, Marek Podmela a Ján Gazdík, ktorí sú 

vlastníkmi pozemkov p.č. 2319,  2320, 2321 v lokalite Vysoké sady. Uvedené plochy nadväzujú na 

lokalitu D3 – plochy záhradkárskych osád. 

Navrhuje všetky zmeny predrokovať v MsZ a potom to prijať uznesením. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – bude prepojená Mikulášska ulica a Hrabinská? 

Bc. Horská – v minulom MsZ bolo rozhodnuté, že tam nebude cesta, ale len otočka. Vznikne tam 

Slnečná ulica. 

Ing. Tomčík – „Šípkovec“ – bude tam výstavba? 

Ing. Jánoška – výstavba bude medzi štadiónom a Unimo bunkami. 

Bc. Horská – Ing. Turan má záujem nie odpredať pozemky, ale príde investor, ktorý tam postaví 

domy (8 – 10). 

p. Rakús – a čo tí Tvaroškovci? 

Bc. Horská – majú postavenú chatu, v podstate to treba zlegalizovať, lebo je to „čierna stavba“. 

p. Rakús – je tam nejaký problém s prístupom na pozemok. 

Ing. Duračka – ja nemám námietku, aby sa rozšírilo územie ako ďalšia záhradkárska časť. Ale tá 

ZO, ktorá tam je založená a je ohradená, nemieni prijímať ďalšie chaty. 

Ing. Jánoška – ale tým pádom oni nemajú prístup na pozemok, podobne ako p. Halama. 

Dr. Kubík – táto pani im robí problém, nedovolí im chodiť cez jej pozemok. My teraz by sme ju 

mohli „dotlačiť“, aby vyšla v ústrety zase iným, ktorí sa nemôžu ku svojim chatám dostať. 

Podmieniť to tým. 

Bc. Horská – mala by tu byť nejaká vzájomná dohoda všetkých, lebo aj stará cesta, ktorá ide cez 

záhrady – chaty, v rámci ROEPu je na LV mesta a ZO nedala mestu adekvátnu náhradu za 

pozemok. 

Ing. Jánoška – k tomuto by som navrhoval verejnú diskusiu.  
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Bc. Horská – je to na výveske mesiac, nikto sa neprihlásil pre nás je prioritou urobiť zmenu ÚPN, 

aby sme neodradili firmu Promotoys. 

Ing. Jánoška – riešme územný plán ako celok alebo ako zóny. 

Dr. Kubík – ona všetko porušila, urobila „čiernu stavbu“ a máme jedinečnú príležitosť – dať na 

cestu vecné bremeno. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  36/V/2011. 

 

7. Kúpa domu kultúry 
 

 Materiál predložila Bc. Horská. Pracovná skupina poslancov po rokovaní so zástupcami ZO 

IOZ pri Trikote a.s. Vrbové dospeli k určitej dohode a navrhli aj postupové kroky. Samotné 

požiadavky jednotlivých strán ako aj postupnosť krokov sú pripojené k originálu zápisnice 

a poslanci boli o nich informovaní. Sú to len závery, budú ešte ďalšie rokovania za účasti právnika 

a p. Raffaya a p. Zetkovej. Bude potrebné vybaviť úver, zistiť, či bude banka žiadať záložné právo 

na nehnuteľnosť. 

 

Rozprava: 

Mgr. Sitárová – to uznesenie, ktoré je prijaté, sa bude musieť zrušiť a prijať nové. 

Bc. Horská – nové a už tam treba zahrnúť aj na opravu strechy. 

Ing. Jánoška – budeme s bankami rokovať – doba splácania aj úroková miera. 

Dr. Borovský – bolo by treba dohodnúť stretnutie aj s p. Hossom. Bude treba vyhlásiť ponukové 

konanie a keď sa nikto neprihlási, potom obec má právo to kúpiť za 50 % ceny obvyklej. 

Dr. Kubík – museli by to ponúknuť aspoň 2x a širokej verejnosti. Mohli by sme sa dostať do 

problémov, lebo by to mohol kúpiť niekto iný. My už máme dohodnuté kroky. 

 

K tomuto materiálu nebolo prijaté žiadne ďalšie uznesenie. 

 

8. Výber fontány na Nám. slobody 
 

 Mesto Vrbové v roku 2011 vykonáva revitalizáciu CMZ a v r. 2010 prijalo finančný dar od 

spoločnosti Bodet&Horst na fontána a ďalšie diela zahrnuté do darovacej zmluvy. V ponukovom 

konaní boli oslovení traja zhotovitelia diela, dvaja svoje ponuky dodali tretí sa nezúčastnil. Víťazná 

ponuka od kolektívu autorov ak. maliara Igora Piačku a ak. soch. Antona Gábrika splnila cenové, 

ale najmä estetické a ideové kritériá kladené na dielo. 

Poslanci si boli pozrieť maketu fontány. Realizácia sa predpokladá cca do mája 2012, resp. do 

letného jarmoku. Bude aj zaujímavé, že v digitálnej forme budú fotografie z realizácie tejto 

fontány. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  40/V/2011. 

 

9. Žiadosti o finančný príspevok 
• ECAV na Slovensku Vrbové 

• ZŠK Vrbové – bežecký oddiel 

• nohejbalový klub (KILLY CUP) 

 

 Vyše uvedené subjekty si podali na mesto žiadosť o finančný príspevok – CZ ECAV na 

Slovensku Vrbové potrebuje peniaze na opravu strechy, ktorá je v havarijnom stave, ZŠK mesta 

Vrbové – bežecký oddiel k zabezpečeniu 21. ročníka Vrbovskej pätnástky a hokejbalový klub 

k zabezpečeniu hokejbalového turnaja Killy cup. 
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Stanovisko ekonomickej komisie: súhlasí vyplatiť ich z podielových daní a pri úprave rozpočtu 

tieto 3 žiadosti zapracovať. Do uznesenia zapracovať ... „po upravení rozpočtu“. 

 

Rozprava: 

Mgr. Koreň – ak to bude v decembri? 

Ing. Jánoška – bude určite schvaľovaný 23. 6. 2011 a je tam aj nejaká doba splatnosti tých faktúr. 

Mgr. Šandrik – pokiaľ ide o dotáciu, aby tieto žiadali dopredu, nie že stále si žiadajú počas roka. 

Prijať nejaké VZN, ktoré by toto určovalo. 

Ing. Jánoška – a bolo by dobré, aby aspoň predbežnú sumu, ktorú budú žiadať, uviedli už 

v novembri pri schvaľovaní rozpočtu. 

Dr. Kubík – pri sume vyššej ako 1 000 € treba projekt. 

Ing. Jánoška – sú to verejné financie, ktoré musia byť využité účelne. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  37/V//2011, č. 38/V/2011 a č. 39/V/2011. 

 

10. Odvolanie a delegovanie zástupcu zriaďovateľa do Rady školy – I. ZŠ 
 

 Materiál pripravil Dr. Kýška. Z dôvodu, že Mgr. Darina Karlíková ukončila pracovný 

pomer s mestom Vrbové a nemá záujem pracovať naďalej v rade školy pri I. ZŠ, je nutné urobiť 

zmenu na jednej z pozícií v rade školy v rámci zástupcov delegovaných mestom. Do tejto funkcie 

mesto navrhlo Bc. Horskú. 

 

K tomuto materiálu nemal nikto pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  41/V/2011 a č. 42/V/2011. 

 

11. Gymnázium Vrbové – bilingválne vzdelávania 
 

 V záujme zvýšenia kvality vzdelávania na gymnáziu vo Vrbovom, ako aj zvýšenia 

atraktivity tejto inštitúcie, rada školy pri gymnáziu odsúhlasila zaradiť do siete študijných odborov 

bilingválne vzdelávanie v anglickom jazyku. Ako podpora pre túto aktivitu je potrebné aj 

stanovisko MsZ. 

 

Rozprava: 

Dr. Miklášová – na komisii školstva to nebolo, ale pýtala som sa ich, či to majú zabezpečené – 

učiteľov s anglickým jazykom. 

Ing. Jánoška – u nich je výhoda, že je tam mladý kolektív. 

Dr. Kubík – riaditeľ má o tom predstavu a majú prisľúbených nejakých cudzincov – učiteľov. 

p. Bartakovič – budú mať na mesto nejaké finančné požiadavky? 

Ing. Jánoška – mesto s nimi spolupracuje, lebo budova je mestská, ale financie idú z TTSK. Je to 

jedinečná možnosť zachovať vo Vrbovom gymnázium. Podmienkou predloženia žiadosti je súhlas 

mesta. 

Bc. Horská – je to len žiadosť, inak by sme im nedali možnosť, ak by sme nesúhlasili. 

p. Rakús – či je to priestorovo doriešené, 

Ing. Jánoška – kapacita je na 8 tried. Okrem 4. ročníka, kde sú 2 triedy, sú ostatné ročníky po 1 

triede. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  43/V/2011. 
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12. Zásady odmeňovania poslancov MsZ, členov MsR, členov komisií 

a volených orgánov Mesta Vrbové 
 

 Poslanci vypracovali návrh týchto zásad odmeňovania, ale boli k tomu predložené 

pripomienky Dr. Gajňákovej ako hl. kontrolórky a aj poslanci mali k tomuto materiálu ešte 

pripomienky. Pre primátora by bolo v zásadách vhodné určiť v percentách rozpätie. Podľa slov 

Mgr. Sitárovej pri dlhodobom uvoľnení z funkcie patrí plat, inak odmena. My to tak nemáme, tak 

patrí odmena. 

 

Rozprava: 

Mgr. Koreň – sumy zaokrúhliť na celé desiatky centov. A prečo má byť účinný až v II. polroku? 

Ing. Jánoška – retroaktívne sa nedá vyplatiť. 

Ing. Duračka – vždy sme to schvaľovali v priebehu roka a mali sme to vyplatené od začiatku roka. 

Ing. Jánoška – ide tu aj o problém odvodov pri pravidelnom príjme. 

Bc. Horská – dohodnime si neformálne stretnutie a tam si to upresníme. 

Mgr. Šandrik – zásady odmeňovania mali byť urobené, ale neboli. Retroaktívne sa to vyplácať 

nedá. Schváľme si nejaké prechodné ustanovenie, v II. polroku riešiť nejakú kompenzáciu. Je nový 

návrh, schváliť to až v júni, lebo zákon o odmeňovaní primátora nebol zrejmý, nie je účinný, ale 

asi začne platiť od 1. 6. 2011. Môj návrh je teda v júni to schváliť. 

Hlasovalo sa o návrh Mgr. Šandrika: 

prítomní: 10, za: 7, proti:0, zdržali sa: 3 

Rozhodlo sa, že tento materiál bude schvaľovaný na júnovom zasadnutí MsZ. 

Ing. Jánoška – my si to prerokujeme na GP a prichystáme tak, aby k tomu nemusela byť rozprava. 

 

Nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

13. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Mgr. Koreň – riaditeľka z MŠ priniesla žiadosť na príspevok na preliezky – ako to je? 

Ing. Jánoška – je to v položke, ktorú musíme zapracovať do rozpočtu – aj Sídl. 9. mája aj 

Súkennícku ul. 

Mgr. Koreň – v každej dedine je nejaké pekné ihrisko. A potom – tých 42 tis. € na MFK, či mesto 

nejako kontroluje ako hospodária, predkladajú nejakú správu o hospodárení? Na Prašníku to robia. 

Tým, že to nikto nekontroluje, je to „čierna diera“. 

Ing. Jánoška – my máme účelovo viazané prostriedky. Nemáme na nich dosah. Každý cent je ale 

podložený príkaznými zmluvami alebo dokladmi – faktúrami. Je to všetko podložené. 

Bc. Horská – má v tomto primátor pravdu, my nemôžeme žiadať občianske združenie, aby 

predkladali svoje účty. Ale tento limit možno sledovať. Môžem požiadať ekonomický úsek, aby 

predložili faktúry, ktoré boli preplatené. 

Ing. Jánoška – nie je problém za r. 2010 vám to priniesť. Ale to, čo im my dávame. 

p. Rakús – boli zrušené dve mužstvá, 

Mgr. Koreň – teraz hrávajú naše  mužstvá s takými malými obcami ako Krakovany, Ostrov a aj 

prehrávajú. Trápi ma, že dávame tam peniaze a keď prípravky skončia, zanikne nám mužstvo. Za 

tie peniaze treba vyvinúť snahu, pritiahnuť tam ľudí. 

Bc. Horská – peniaze za médiá, tie platí mesto, s tými faktúrami nemá MFK nič. Sú tam príkazné 

zmluvy na trénerov, predkladajú sa faktúry za nákup liekov, obväzov ap. 50 % finančných 

prostriedkov vkladajú podnikatelia (na lopty, dresy, prestupy ap.) – to mesto ani nevedelo, čo to je. 

Ing. Tomčík – ale najväčším sponzorom je mesto a nemôže ich ani kontrolovať ani zasiahnuť. 

Bc. Horská – my môžeme kontrolovať len to, čo my im dávame. 

Mgr. Koreň – všetko čo  potrebujú na mládež, im zaplatí mesto. Dať podmienku, zaviazať, že 

musia mať 2 mládežnícke družstvá a starať sa o ne. Do 30 dní nech sa predloží správa. 
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•  

Mgr. Šandrik – na mestskej rade sa prejednávala synagóga. Začať rokovanie so spoluvlastníkmi, či 

boli kontaktovaní pracovníci – pamiatkari. Existoval nejaký projekt alebo zámer na synagógu? 

Bc. Horská – neexistoval. 

Dr. Bosák – na konci socializmu bol, ale reštitúcie to zastavili. 

Ing. Jánoška – oslovila ma skupina okolo Eriky Liškovej, rod. Rácovej, ale kapacitne neviem, 

komu to prideliť. Oslovíme p. Bábika, ale nemajú záujem o zachovanie kultúrnej pamiatky. Je 

ťažké osloviť pamiatkarov, pokiaľ nie sme vlastníkmi. 

Bc. Horská – možno keby sme porozmýšľali o náhradnom majetku. 

Ing. Jánoška – môžeme tých spoluvlastníkov osloviť. Mňa to osobne trápi, predstavoval by som si 

tam koncertnú sieň. 

•  

p. Rakús – kamerový systém ... 

Ing. Jánoška – funguje, problém bol na gymnáziu, ale nedostatok bol odstránený. Je  ponuka od 

KELCOMu na komplet aj s jednou otočnou kamerou za cca 2 997 €. 

p. Rakús – tých 20 tis. € za 6 pevných kamier bolo dosť. 

Dr. Borovský – bolo verejné obstarávanie na kamerový systém a táto bola najvýhodnejšia. 

•  

p. Rakús – chodník na Štefánikovej ul. je v dezolátnom stave. Nič sa s tým nerobí, keď naprší, 

všetka voda steká do jamy pred domom p. Kubíka. 

Ing. Jánoška – vieme o tom probléme, bol za mnou Peter Kubík a aj Pavel s manželkou. Ale ako to  

kapacitne a finančne zabezpečiť? 

p. Rakús – a keď mu spadne dom? 

Bc. Horská – máme zápis z viacerých takýchto žiadostí. Robil sa výber firmy na opravy chodníkov 

a ciest.  Finančne to nevieme zabezpečiť, ale riešime to. 

Ing. Jánoška – podobný problém je aj pred Racenom, kde po napršaní tam stojí voda. 

Ing. Duračka – pred Vetesom sa vybudovalo parkovisko, toto všetko brala vpusť, ale keď sa 

asfaltoval chodník, tak vpusť zanikla. Parkovisko je vyššie a všetka voda tečie Kubíkovi. 

Bc. Horská – mali ste to jednoducho reklamovať, že tam bola vpusť. Treba ju hľadať. Toto 

počujem prvý krát. Treba to komplexne predložiť do stavebnej komisie. Na tento rok máme 

vyčlenených 15 tis. €. 

Ing. Jánoška – tie prostriedky, ktoré mesto dostáva, nestačí na chod mesta. 

p. Sabová – z tých podielových daní musíme počítať na školstvo, to nie je celá čiastka pre účely 

mesta. Treba to podeliť na originálne kompetencie. 

•  

Mgr. Koreň – na minulom zasadnutí MsZ bol tu zástupca R.M. C., dohodlo sa, že stavebná komisia 

vypracuje, čo bude výhodnejšie – napojenie na kanalizáciu alebo čistička. 

Ing. Jánoška – mesto sa zaviazalo, že to odkanalizuje na Ul. 8. marca. Je zmluva a záväzok mesta. 

Bc. Horská – my sme to riešili na pracovnom stretnutí poslancov. Vy ste nebol prítomný. Dohodlo 

sa, že čistička tam nemôže byť. Nebolo prijaté žiadne záväzné uznesenie. 

Mgr. Koreň – bol by som rád, keby som bol informovaný, ak k takémuto stanovisku príde. 

Bc. Horská – bolo tam vysvetlené, ako sa bude postupovať. 

•  

p. Spál – Bovoli – môže ho mesto vyzvať, aby udržiaval svoje pozemky? Že vraj si vybavuje na 

meste súhlas na výrub dreviny. 

Bc. Horská – môžeme ho vyzvať k udržaniu čistoty, dať to do poriadku. 

Mgr. Koreň – je to v podstate „čierna skládka“. 

•  

Dr. Miklášová – komisia školstva zasadala 23. 5. 2011 – k predaju káblovky: súhlasí s odpredajom, 

ale prostriedky účelovo viazať na kúpu domu kultúry. 

Ing. Jánoška – TKR potrebuje investície – prevádzkovateľ ich nemá ani majiteľ. Východiskom je 

predaj. Zaradíme to do programu za zasadnutie, ktoré má byť 23. 6. 2011. 
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Ing. Tomčík – a Ing. Maco o to nemá záujem? 

Ing. Jánoška – má záujem M–Elektronik, Slovanet, Ing. Podmanický a aj Ing. Maco. Slovanet 

ponúkali aj internet po kábli. 

p. Rakús – ak majú o to toľkí záujem, asi ten stav nie je taký zlý. A čo potom, ľudia sa budú pýtať, 

kto bude mať na nich dosah ak dvihnú ceny? 

Dr. Kubík – ceny nebude dvíhať, lebo by skrachoval. Sú na okolí firmy a on by sa tým odpísal. 

Horší je ten dosah. 

Ing. Jánoška – 900 € mesačne je teraz nájom, ale mesto hradí elektrinu. 

Bc. Horská – TKR nemusí byť len zisková záležitosť. Ak má niekto záujem, že v tom bude 

pokračovať... Mesto na to nemôže pozerať len ako na zárobkovú záležitosť. A bude pre nás veľké 

bremeno aj dom kultúry a nebudeme na ňom zarábať. Ale prečo ideme TKR predávať, keď sme do 

toho vrazili peniaze. 

•  

p. Rakús – umelé ihrisko... 

Bc. Horská – prebrala ho komplet riaditeľka. Boli tam žiaci školy a mohli by sa aj oni o to starať – 

pozametať, vyzbierať odpadky. 

Ing. Jánoška – stanoviť tam prevádzkový poriadok. 

 

14. Návrhy uznesení 
Uznesenie č. 33/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie –  

Správu o činnosti a hospodárení DDaDSS Klas, n.o. Vrbové za rok 2010. 

 

 

Uznesenie č. 34/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– odporúča –  

Správnej rade neziskovej organizácie DDaDSS Klas, n.o. Vrbové  zmeniť štatút DDaDSS Klas, 

n.o. Vrbové tak, aby bol rozšírený počet členov Správnej rady na 5 s tým, že novými členmi budú 

štatutárny zástupca mesta Vrbové a predseda sociálnej komisie MsZ. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 35/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie –  

Správu o stave Civilnej ochrany obyvateľstva, bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci, ochrany 

pred požiarmi v meste Vrbové za rok 2010 a Správu o činnosti DHZ za rok 2010. 
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Uznesenie č. 36/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

vypracovanie zmeny č. 3 územného plánu mesta Vrbové: 

1. lokalitu „Šípkovec“ parc. č. 13745/10 vo vlastníctve Ing. Vladimíra Turana na plochu A1 –

nízkopodlažná zástavba 

2. lokalitu „Vysoké sady parc. č. 2319, 2320, 2321 vo vlastníctve Andrey Tvaroškovej, Mareka 

Podmelu, Jána Gazdíka na plochy D3 – plochy záhradkárskych osád. 

3. lokalitu Mikulášska ul. parc. č. 639 a 641 v k.ú. Vrbové, kde podľa ÚPN je táto lokalita 

zaradená do A1 plochy nízkopodlažnej zástavby, ale je tam potrebné vytvoriť prístupovú  

komunikáciu. 

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, Mgr. J. Koreň, 

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús, 

I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 37/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

finančný príspevok pre Cirkevný zbor ECAV na Slovensku Vrbové na opravu strechy kostola vo 

výške 3 500 €, slovom tritisícpäťsto eur, po zapracovaní zmien v rozpočte  

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 38/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

finančný príspevok pre Združenie športových klubov mesta Vrbové – bežecký oddiel pre 

zabezpečenie 21. ročníka Vrbovskej pätnástky vo výške 500 €, slovom päťsto eur. 

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 39/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

finančný príspevok Hokejbalovému klubu Vrbové na zabezpečenie hokejbalového turnaja vo 

výške 460 €, slovom štyristošesťdesiat eur. 
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prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 40/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

projekt diela fontány Móric Beňovský a jeho svet, kolektívom autorov ak. mal. Igorom Piačkom 

a ak. soch. Antonom Gábrikom za cenu 40 000 EUR podľa cenovej ponuky zo dňa 16. 5. 2011. 

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 41/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– odvoláva –  

Mgr. Darinu Karlíkovú, zástupcu zriaďovateľa, z Rady školy I. ZŠ na Školskej ulici 1006/4 vo 

Vrbovom z dôvodu skončenia pracovného pomeru s Mestom Vrbové. 

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 42/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– deleguje –  

Bc. Ninu Horskú, ako zástupcu zriaďovateľa do Rady školy I. ZŠ na Školskej ulici 1006/4 vo 

Vrbovom. 

 

prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

 

Uznesenie č. 43/V/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje a podporuje –  

zámer zriadiť bilingválnu triedu na Gymnáziu J. B. Magina vo Vrbovom. 
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prítomní: 10 

za: 10       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík 

 

15. Záver 
 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu primátor poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

o 21.45 hod. zasadnutie. 

 

Vo Vrbovom, 2. júna 2011   

 
 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Bc. Nina Horská, v.r.      ................................................. 

 

2.   PhDr. Jana Miklášová, v.r.        ................................................. 


